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Fylkesrådet har behandlet saken i møte 11.10.2023 sak 351/23 

Møtebehandling 

Votering 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Fylkesrådets vedtak: 

1. Troms og Finnmark fylkeskommune har behandlet høringsforslaget datert 29. juni 
2023 om forslag til endring i regulering av fangst av snøkrabbe. 

2. Troms og Finnmark fylkeskommune ser at per dags dato er det mest nyttig å 
innføre deltakerregulering, da man har sett de negative konsekvensene med 
olympisk fiskeri. Tallgrunnlaget for å innføre deltakerregulering viser at det ikke er 
lønnsomt å fortsette med dagens løsning. Det er viktig å ha med flere aspekter 
rundt det, som sikkerhet, økt kvalitet, økt forutsigbarhet for de som er involvert i 
fiskeriet og merkevarebygging på produktene. tilrår Troms og Finnmark 
fylkeskommune at bestemmelsene om deltakerreguleringer revideres på nytt i 
løpet av 2026, når det er gjort erfaringer etter foreliggende revisjonsarbeid. 

3. Troms og Finnmark fylkeskommune støtter Fiskeridirektoratets forslag om å 
redusere maksimalt antall tillatte teiner i fisket etter snøkrabbe fra 9000 stykker til 
6000 stykker. I tillegg kan det vurderes en skalering etter fartøystørrelse, slik at 
antall teiner justeres etter fartøyets kapasitet til frakting av teinene. 

4. Troms og Finnmark fylkeskommune støtter delvis forslaget om utvidelse av 
fredningsperioden. Fylkeskommunen foreslår å utvide perioden fra 1. juli til 31. 
oktober, til 1. juli til 30. november. 
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5. Troms og Finnmark fylkeskommune er i utgangspunktet positiv til en økt 
tilrettelegging for samarbeid mellom land- og sjøindustrien for levering av 
levendefanget snøkrabbe. Fylkeskommunen stiller spørsmålstegn ved 
lønnsomheten, da det som regel er store båter som fisker langt borte fra land. 

6. Troms og Finnmark fylkeskommune i utgangspunktet positiv til at det åpnes for at 
en prosentandel av totalkvoten bør forbeholdes landindustrien, men er usikker 
om det er noe snøkrabbefiskeriet per dags dato ser på som lønnsomt. 


